
Skolebestyrelsens årsberetning 2022/2023 
 
Vi har i år haft fokus på Myggen og Søhesten!  
 
Fokus på børn og ungens mentale sundhed har aldrig været større og persona-
let har derfor i skoleåret 2022/2023 deltaget i et forløb med Pernille Thomsen 
og Charlotte Bjerregaard. Det har været en stor styrke i forløbet, at hele personalegruppen har 
deltaget. 
  
Økonomi 
Økonomien fylder meget på vores møder i skolebestyrelsen, da det er her vi kan være med til at 
påvirke vores politikere og skolens ledelse på, hvordan pengene bruges. Den tildeling vi får i øje-
blikket, dækker de nødvendige udgifter til at drive skole. De nuværende politiske debatter om til-
delingsmodel kræver en skærpet opmærksomhed fra skolebestyrelsens side.  

Vores fokus en fælles bæredygtig folkeskole i Gribskov Kommune. 

Tilgang af elever 
Vi har i skoleåret 2022/2023 haft en god tilgang af elever i løbet af året og i næste skoleår har vi 
24 elever i 0. klasse. Det er rigtig positivt, at vi tilvælges af familier i vores skoledistrikt samt 
udefra.    

Udskoling på Bjørnehøj 
Vi er nu ved at sende den fjerde årgang afsted til Bjørnehøjskolen. Der har i år været holdt et bro-
bygningsforløb, der har budt på mange aktiviteter mellem de tre 6. klasser og frem mod sommer-
ferien aktiviteter i de kommende tre 7. klasser.  

Ram-Festival 
Vores Ram-Festival fandt sted i begyndelsen af maj, hvor skolens emneuge blev afsluttet med en 
fremvisning for forældre og interesserede fra lokalområdet. Emnet var i år var ”Børns mentale 
sundhed” og der var rig mulighed for at se og opleve arbejdet. Alle bygninger var åbne og man 
kunne komme ind i både Specialbørnehave og Skolehuset, hvilket er en del af en større integra-
tion mellem husene. Det er første år at Skolehuset deltog i Ram-festivalen.  

Stafet for Livet, Gribskov 
Skolen deltager også i år ved Stafet for Livet. Der blev løbet 2113 omgange á 300 m i varmen. 
Det er en rigtig fin måde for skolen at deltage på, vi stiller gerne op igen næste år. 

Skolehuset  
Børnene i Skolehuset er opdelt efter alder med en indskolingsgruppe og en gruppe med mel-
lemtrin/udskolingselever, og det er virker til at fungere mere optimalt for børnenes trivsel og ud-
vikling.  
I bestyrelsen støttes der op om tankerne omkring stærke interne specialtilbud, som har en volu-
men og en normering, der sikrer at der kan tiltrækkes og fastholdes fagligt kompetent personale.  

Legepladser 
Vi har opgraderet vores legepladser, så der nu er flere motoriske udfordringer. Legepladserne er 
åbne hele døgnet og man må gerne bruge dem, hvis man passer på vores ting og husker at lukke 



lågerne.   
 
Fokusområder for de næste år 
 Øget samarbejde med Ramløse Børnehus, brobygning til indskoling  
 Øget samarbejde med Bjørnehøjskolen, brobygning og tidligt samarbejde 
 Fortsat arbejde frem mod et elevgrundlag der muliggør reetablering af udskoling i Ramløse 
 Vores skole: At øge fællesskabsfølelsen for børn, medarbejdere, forældre og lokalsamfund  
 Hvordan skolebestyrelsen præsenterer vores arbejde for forældrene 

Skolebestyrelsens sammensætning 
Skolebestyrelsen består af: 

Forældrerepræsentanter: 
 Mads Stenbo Nielsen 
 Maja Johnstone 
 Monica Sonne 
 Camilla Holm 
 Vanne Eva Busck 
 Kathrine Laura Løschenkohl Larsen (suppleant) 
 Tino Mandrup Vennike (suppleant) 

Medarbejderrepræsentanter: 
 Jessie Bach  
 Marianne Køhler Kreutzer  
 Mira Wittrock Larsen (suppleant) 

Ledelsesrepræsentanter: 
 Marianne Manicus Hansen 
 Marie Yde Kielberg 

Repræsentant fra lokalrådet: 
 Mai Smedegaard/Anne-Mette Hare  

Ingrid Dræby Petersen/Filip Kirchmann (begge stoppede marts 2023) 
 
Har du input til os? 
Så husk, at du altid kan skrive eller ringe til os. Vi vil meget gerne høre fra elever, forældre og 
medarbejdere, der har forslag til emner, der kunne være relevante for skolebestyrelsen. 

Tak for i år 
Tusind tak til alle børn, forældre, personale og ledere, I må have en skøn sommerferie. 
 
På vegne af den samlede skolebestyrelse, 
 
Monica Sonne 
Formand for Skolebestyrelsen 


